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De fractie van de SP heeft de volgende vragen aan GS.  

Toelichting : 

De SP wil weten hoe het staat met de asbestsanering in Zeeland. Dat er daken bij vervanging door 
zonnepanelen een bijdrage leveren aan de energietransitie is een positieve ontwikkeling, zeker als 
dat coöperatief gebeurd. 
De SP wil dat veiligheid voor werknemers voorop staat en wil weten hoe het toezicht hierop door de 
Provincie Zeeland is. We willen weten of er zicht is op de stand van zaken en of er hier (net als zich 
voordeed in andere provincies) gevallen zijn van asbestsanering zonder gecertificeerde bedrijven. Als 
er niet voldaan wordt aan de regels die gelden bij het saneren van asbest levert dit voor werknemers 
levensgevaarlijke situaties op en is het dan ook de vraag wat er met het asbest gebeurt. 
Omdat in 2025 alle asbest(daken) verwijderd moeten zijn, is er veel werk. Gevolg is dat er gevallen 
bekend waren van andere provincies waarin opdrachten binnenhalen voorop stond. De SP wil dat 
het welzijn van werknemers niet wordt vergeten.  
 
De SP fractie heeft de volgende vragen: 
1. Is GS het met de SP eens dat de provincie zicht moet houden op uitvoering van asbestsanering?    
2. Heeft de provincie er zicht op hoeveel schuren en huizen met asbest er zijn in Zeeland die voor 

2025 gesaneerd moeten worden? Zoja, om welke aantallen en oppervlakte gaat het nu nog? 
Hoeveel procent ervan is van bedrijven? 

3. Hoe ver is Zeeland met de doelstelling asbest Ruimen?  
4. Heeft GS er zicht op of er in Zeeland voor werknemers en de wijze van ruiming de juiste 

veiligheidsvoorschriften in acht worden genomen? 
5. Zijn de bedrijven die asbest ruimen in Zeeland daarvoor gecertificeerd?  
6. Hoe wordt er toezicht gehouden op de asbestsanering en kan GS aan PS inzicht geven op die de 

stand van zaken? 
7. Is er in alle gevallen zicht op wat er met het asbest gebeurd? 
8. Zijn er in de Provincie Zeeland ook signalen bekend over asbestsanering die niet volgens de 

regels gebeurd en waarbij werknemers risico lopen? 
9. Wordt er in Zeeland ook asbest in de natuur gedumpt of elders waar het niet thuishoort?  
10. In hoeverre vervult de provincie al een faciliterende en uitvoerende rol bij de sanering van 

asbest?  
11. Is er al een evaluatie van de asbestregeling(en) in Zeeland gepland? Zoja, wanneer?. 

 
Namens de SP fractie: Sylvia Tuinder 




